
Град Зајечар  
 
Састанку са потпредседником Владе проф. др Зораном Михајловић и њеним тимом испред 
Града Зајечара присуствовали су: 
Велимир Огњеновић, градоначелник Зајечара 
Милан Божовић, помоћник Градаоначелника Зајечара у области саобраћаја 
Сузана Вујић, начелник одељења за локални и економски развој у граду Зајечару 
Саша Матијевић, шеф јавних набавки града Зајечара 
 
Један од најважнијих проблема Зајечара у области путне инфраструктуре је питање зимског 
одржавања путева. Тим поводом уприличен је посебан састанак са представницима ЈП 
„Путеви Србије“. Установљено је да постоји тзв. „празан ход“ у зимском одржавању на 
појединим деоницама, а као решење договорено је да се замене надлежности предузећа 
„Путеви Србије“ и града над појединим деоницама кроз усаглашавање плана одржавања на 
свим путевима на територији Града Зајечара.  
 
На тему пружних прелаза у Граду који се тичу измештања пруге из централног дела града, 
одржавања канала и других тема, тим потпредседника је посредовао у успостављању  
дијалога Зајечара са АД“ Железнице Србије“. Циљ постојећег пројекта је измештање 
транспортног терета који пролази кроз језгро града и скраћење дужине пруге за 15 км. 
 
Током елементарних непогода које су задесиле Републику Србију на територији Зајечара је 
начињена значајна штета у области пољопривреде. Са тим у вези, тим потпредседника је 
успоставио дијалог града са дирекцијом за воде у Министарству пољопривреде и заштите 
животне средине. 
 
У оквиру делатности коју покрива Закон о помоћи грађевинској индустрији Републици 
Србији у време економске кризе, град је затражио тумачење закона са циљем убрзања и 
завршетка радова на пројекту изградње градског стадиона. 
 


